
Protokół nr 7/VII/2015

z obrad sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 24 marzec 2015 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14.00

Zakończenie obrad –  godz. 16.00

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz

Gminy Krystyna Stępniewska, Radca Prawny Wawrzyniec Rybak, Radny Powiatu Gdańskiego –

Mateusz  Sroka,  Dyrektor  GOKSiRu Leszek  Orczykowski,  Kierownik  ZGKiM Karol  Kozak i

sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący  Rady   przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność

obrad.  Stwierdził,  na podstawie listy obecności,  że brakuje Radnych:  Karola Kusaja,  Michała

Studzińskiego oraz Wiesława Kelera. Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. Listy

obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

.1     Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 - referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
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.5 Podjęcie  uchwały w  sprawie  określenia  metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2015  roku”

-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości -  referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Interpelacje i zapytania radnych.

.9 Wystąpienia sołtysów;

.10 Wolne wnioski.

Prz  ewodniczący Rady Gminy spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy   – zgłosił wniosek o wprowadzenie do proponowanego
porządku obrad uchwały w sprawie nabycia przez gminę nieruchomości. Uzasadnił potrzebę
wprowadzenia w/w uchwały do porządku obrad. Jak również zaproponował zmianę kolejność
porządku: pkt 5 proponowanego porządku obrad przenieść jako pkt 3. Uzasadnił  potrzebę
powyższej zmiany.

Przewodniczący  Rady poddał  powyższy  wniosek   pod  głosowanie.  Spytał,  kto  jest  za
wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie nabycia przez gminę nieruchomości. 

W głosowaniu udział bierze  12 radnych.

Głosowanie:
Za – 12
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wprowadzeniem do porządku obrad zgłoszonej

uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił aktualny porządek obrad z uwzględnionymi zmianami:

Proponowany porządek obrad:

.1     Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.
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.3 Podjęcie  uchwały w  sprawie  określenia  metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 - referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy

.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2015  roku”

-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości - referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie  uchwały  w sprawie nabyci  przez gminę nieruchomości -  referuje  Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

.9 Interpelacje i zapytania radnych.

.10 Wystąpienia sołtysów;

.11 Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

• Przyjęcie protokołu z VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie  .

Przewodniczący     Rady -  poinformował, że zgłoszone  do biura rady uwagi  zostały  uwzględnione.
Kolejno spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było 12 radnych.

Głosowanie:

Za –  12

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy

Trąbki Wielkie.

Ad 2

Informacja     Wójta     Gminy     Trąbki     Wielkie     o     pracach     między     sesjami     Rady     Gminy.
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Wójt     Gminy     Błażej     Konkol przedstawił informację o pracy między-sesyjnej. W  minionym okresie
uczestniczył w:

– zebraniach wiejskich – trwają wybory sołtysów i rady sołeckiej;

– walnych zebraniach Ochotniczych Straży Pożarnych,

– uroczystości żołnierzy wyklętych;

– posiedzeniu Rady Seniorów;

– spotkaniu z mieszkańcami i firmą zajmującą się remontem drogi wojewódzkiej nr 222. Wójt
poinformował,  że  z  uwagi  na  powyższy remont  cykliczna  impreza  „Trąbki  w  Trąbkach”
zostanie przeniesiona na święto Dożynek Archidiecezjalnych;

/do posiedzenia dołączył Radny Michał Studziński/

– spotkaniu z dyrektorami  z poszczególnych placówek oświatowych na terenie Gminy Trąbki
Wielkie; 

– jubileuszach pożycia małżeńskiego oraz urodzin 90+,

– spotkaniu z okazji „Dnia Kobiet”;

– spotkaniu prelekcyjnym w GOKSiRe;

– spotkaniu  w  zakresie  odnawialnych  źródeł  energii,  które  odbyło  się  w  Niemczech  w
miejscowości Metenbulg.

Dodatkowo Wójt w swoim wystąpieniu poinformował o zorganizowanej na terenie Gminy Trąbki
Wielkie imprezie pn. Powitanie wiosny w Tropical Club na której została przeprowadzona zbiórka
środków dla pogorzelców z terenu gminy. Kolejno wręczył podziękowania osobom zaangażowanym
w zbiórkę tych środków. Podziękowanie w formie dyplomu i gromkich oklask otrzymali: 

- Pani Krystyna Maćków – Sołtys wsi Gołebiewa Średniego,

- Pani Barbara Morawska – Sołtys Granicznej Wsi,

- Pani Justynie Perka,

- Pan Mateusz Sroka - Radny Powiat Gdańskiego,  

- Pan Marek Bielawa.

Następnie wójt odczytał zarządzenia, które zostały wydane od ostatniej sesji – w sumie 7.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do wystąpienia wójta.

Pytań nie zgłoszono. 

Ad  3   Podjęcie  uchwały w  sprawie  określenia  metody  ustalania  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty -  referuje  Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali razem z materiałami  sesyjnymi/

Wójt  Gminy  uzasadniając  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały  poinformował  o

dwukrotnym ogłoszeniu przetargu. Zaznaczyła, że w pierwszym przetargu oferta cenowa była
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wyższa  od  zarezerwowanych  środków  w  budżecie  gminy.  Drugi  przetarg  został

zmodyfikowany o  kwestię  pojemników na  odpady segregowane-  nie  zostały one  ujęte  w

przetargu. Decyzję taką podjęto po to, aby uzyskać oferty o jak najkorzystniejszych cenach, w

porównaniu do ceny, którą zaoferowano w pierwszym przetargu. Propozycja cenowa jedynej

firmy,  która złożyła swoją ofertę – Firma VEOLII i tak jest znacznie wyższa, niż była w

poprzedniej umowie, gdzie  za wywóz odpadów komunalnych wynosiła ona ok. 60 tyś. netto.

Obecnie zaoferowana cena to 100 tys. zł. netto. Z uwagi na tę różnicę,  nie da się utrzymać

obecnych  stawek  za  wywóz  odpadów.  Należało  stawki  zweryfikować,  system  musi  się

zbilansować. 

Kolejno  wójt  przedstawił  proponowane  stawki,  jak  również  poinformował  o  dodatkowej

kategorii,  która znalazła się w projekcie uchwały a dotycząca naliczenia opłaty za wywóz

odpadów komunalnych od domków letniskowych. Dodatkowo zaznaczył, że przetarg został

ogłoszony na okres 2 lat.

Przewodniczący Rady Gminy – proponuje,  aby uchwałę podjąć do końca obecnego roku.

Kolejno zwrócił się do wójta o wyjaśnienie jeszcze raz kwestii dotyczącej pojemników. 

Wójt Gminy – ponownie zaznaczył, że będzie jeden pojemnik na śmieci niesegregowane, a na segre-

gowane będą worki. Każdy z mieszkańców będzie mógł indywidualnie zakupić sobie pojemniki. W

dalszej swojej wypowiedzi poinformował, że jeżeli chodzi o ryczałt to na terenie gminy jest 573 rodzi-

ny 5+, które segregują  i 29 rodzin, które  nie segregują. Natomiast jeżeli chodzi o osoby indywidual -

ne, czyli do 5 osób, to na terenie gminy jest 3500 tys. osób które segregują i 1213 osób, które nie se-

gregują. 

Radny A. Zarzycki – w ramach wyjaśnienia podjętej przez Radę Gminy decyzji o podwyższeniu staw-

ki za wywóz odpadów komunalnych  poinformował, że ustalona stawka w wysokości 12 zł. nie zabez-

piecza w sumie pokrycia kosztów, które gmina musi zapłacić. Radni na posiedzeniu komisji zastana-

wiali się nad podwyższeniem tej stawki nawet do 13 zł. W ostateczności komisje wypracowały do

końca roku taki  wzór, a co będzie pod koniec roku to zobaczymy,  prawdopodobnie stawka ta nie

zmniejszy się a jedynie może wpłynąć na to, że większa liczba osób zacznie segregować odpady ko-

munalne. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę że stawka, która do tej pory obowiązywała na terenie

gminy za wywóz odpadów komunalnych w porównaniu do gmin sąsiednich była najniższa. 

Radna W. Frydrych – zapytała o pojemniki.

Wójt Gminy – ponownie wyjaśnił, że będzie pojemnik na odpady mieszane a na segregowane pojem-

ników nie będzie, będą worki. Firma ma prawo zabrać pojemniki, które mieszkańcy posiadają do od-

padów segregowanych, czy zabierze tego nie wie. W sprawie tej będzie jeszcze rozmawiał przy podpi -
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sywaniu umowy. Kolejno odczytał poszczególne propozycje stawek za wywóz odpadów komunalnych

na terenie gminy Trąbki Wielkie. Poinformował, że jeżeli uchwała ta zostanie podjęta dzisiaj, to staw-

ki te będą obowiązywały od początku maja 2015 roku. 

Sołtys wsi Klępin -prosi o wyjaśnienie zapisu dotyczącego wysokości stawki ustalonej dla rodzin „po-

wyżej 4 osób”, uważa, że jest błąd w zapisie, nie powinno być „od 1 do 4” a „od 1 do 5” osób.   

Przewodniczący Rady Gminy -zwrócił uwagę, że na sesji obowiązują zasady. Sołtysi mają swój głos

w kolejnym punkcie” Wystąpienie dla sołtysów”. Prosi, aby w przyszłości nie burzyć tej kolejności.

Zaznaczył, że w dniu dzisiejszym wyjątkowo uzna ten przypadek  za wyjaśnienie tej pozycji.

Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie wątpliwości dot. zapisu, z dyskusji wynika, że zapis jest

prawidłowy.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/38/2015 w w/w sprawie.

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały
odczytując uzasadnienie powyższej uchwały. Zaznaczyła, że zmienił się załącznik dochodów,
który radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Wprowadzono 5 zmian. Zmiany dotyczą
wpływów z wystawionych upomnień.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/39/2015 w w/w sprawie.

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-

2030.
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/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Skarbnik  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Podała,  że  uchwała
wieloletniej prognozy finansowej  jest pochodną zmian uchwały budżetowej.

Przewodniczący Rady Gminy – zaznaczył, że uchwała ta jest konsekwencją zmian budżetowych. Spy-

tał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/40/2015 w w/w sprawie.

Ad.  6 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie
w 2015  roku” -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zaznaczył, że jest to zadanie
własne gminy. Dodał, że tego typu zadaniem zajmuje się ZGKiM w Trąbkach Wielkich  i on
również reguluje zadłużenie w tym zakresie.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –  0

Wstrzymało się –  0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/41/2015 w w/w sprawie.  

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – uważa, że zabezpieczona kwota 40 tys. nie jest dużą

sumą. Wyjaśniając powyższe poinformował, że Fundacja „Pies Szuka Domu” – na jednego

bezdomnego psa liczy sobie 1300 zł a Schronisko w Tczewie, czy w Starogardzie Gdańskim

2 000 zł.  Zaznaczył, że rocznie takich przypadków na terenie gminy jest ok. 40-50. Część

znalezionych zwierząt jest rannych -  lecznica zwierząt w Trąbkach Wielkich – Pan Pyliński -

liczy sobie 400 – 420 zł. za takie ranne zwierzę.   

Ad7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości -  referuje
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że uchwała

dotyczy zbycia gminnej nieruchomości. Najemca wpłacił określona kwotę na rzecz gminy, w

tym, przypadku wpłacił zaliczkę w wysokości 12 tyś zł. Zaliczka ta będzie rozliczona przy

sprzedaży, przy zbyciu lokalu na rzecz najemcy.

Przewodnicząca Komisji ROŚiSS M. Łabędzka – poinformowała, że członkowie  komisji są
za podjęciem tej uchwały. Uzasadniła opinię komisji.  

Przewod  niczący Rady Gminy: spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/42/2015 w w/w sprawie.  

Ad. 8 Podjęcie uchwały w  sprawie nieodpłatnego nabycia przez gminę nieruchomości.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy  -  poinformował,  że  jest  to  podobna  uchwała  co  powyżej.  Pierwszy  etap

obejmuje przejęcie zasobu od Nadleśnictwa Kolbudy. Najemca również podpisał umowę i

wpłacił stosowne środki w tym zakresie.

Przewodnicząca Komisji ROŚiSS M. Łabędzk  a – poinformowała, że członkowie  komisji są
za podjęciem tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/43/2015 w w/w sprawie.  

Ad. 9 Interpelacje i zapytania radnych;

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje i
zapytania radnych.
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Radny Ryszard  Budzyński –  skierował  zapytanie  do  Wójta  Gminy  w sprawie  „fundacji
mierzeszyńskiej”, która zajmowała lokal w Szkole Podstawowej w Mierzeszynie. Spytał, czy
fundacja ta,  nadal jest władna, dzierżawi ten lokal,  czy ta sprawa jest już nieistotna i kto
posiada klucze do tego pomieszczenia. 

Wójt Gminy – należy to sprawdzić, ale generalnie fundacja ta, nie rozliczyła się jeszcze z tego
lokalu.  Pomieszczenie  jest  w  tej  chwili  zamknięte.  Na  komisji  przedstawię  szczegółowe
informacje w tym temacie.

Ad 10 Wystąpienie sołtysów.

• Wójt Gminy – zaproponował, aby w dniu 9 kwietnia 2015r. o godz. 13.00 odbyło się
spotkanie z sołtysami z terenu gminy Trąbki Wielkie. Poinformował, że na spotkanie
to, będzie zaproszona Firma Veolia.

• Przewodniczący Rady Gminy nawiązał  do zapytania  sołtysa  wsi  Klępin  w trakcie
trwania sesji. Spytał, czy kwestia zapisu jest już wyjaśniona.

•  Sołtys wsi Klępin – podała, że zapis od 1do 4 – 12 zł. za osobę  i kolejny jest zapis 5+

• Przewodniczący Rady Gminy -  tłumacząc poinformował, że polega to na tym, że
każda rodzina od 5 i powyżej będzie płaciła 60 zł. ryczałt.

Wywiązała  się  dyskusja  w czasie  której  wyjaśniono Pani  sołtys,  że nie  ma zapisu
powyżej 5 osób jest zapis od 1 do 4 i kolejny zapis jest powyżej 4 osób.  

• Sołtys  wsi  Klępin – zwróciła  uwagę,  że  niepokoi  się  tym,  że  mieszkańcy zostaną
pozbawieni pojemników.  

• Wójt  Gminy –  zaproponował,  aby  kwestia  pojemników  została  wyjaśniona  na
spotkaniu,  które zostało zaplanowane na dzień 9 kwietnia 2015r.  na które zostanie
zaproszony przedstawiciel Firmy Veolii. 

• Katarzyna  Karnath  sołtys  wsi  Sobowidz –  poruszyła  temat  dot.  komunikacji
autobusowej.  Podała, że mieszkańcy składali w tej kwestii wniosek do wójta. Pyta,
czy coś w sprawie tej jest już wiadome.

• Wójt  Gminy –  poinformował,  że  na  spotkanie  z  sołtysami  postara  się  zaprosić
przedstawiciela firmy ARIWA, aby sołtysi przedstawili swoje potrzeby.

• Katarzyna  Karnath  Sołtys  wsi  Sobowidz –poruszyła  temat  nie  segregowanych
odpadów komunalnych, posprzątanych przez mieszkańców z terenu boiska. Spytała,
gdzie takie odpady powinny zostać składowane. 

• Wójt Gminy – nieodpłatnie można odpady segregowane zawieść na PRZOK. To, co
nie mieści się w selektach, to należy wrzucać do śmieci niesegregowanych. Zaznaczył,
że w przyszłości należy zarządzić sprzątanie miejscowości w sposób segregowany. 

• Katarzyna Karnath Sołtys wsi Sobowidz – spytała, czy jest możliwość postawienia w
sołectwie dodatkowego śmietnika na odpady komunalne.
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             /do posiedzenia dołączył Radny Karol Kusaj/

• Wójt Gminy – jak jest zaplanowana akcja sprzątania miejscowości, to wówczas dane
sołectwo zgłasza taki  zamiar  do ZGKiM i  po wcześniejszym uzgodnieniu terminu
zakład przyjedzie i te segregowane śmieci odbierze.

• Przewodniczący Rady Gminy – do dzisiejszej uchwały został dodany punkt domków
letniskowych, może powinien pojawić się zapis dotyczący sołectw.

• Wójt Gminy – poinformował, że teoretycznie na terenie gminy wszystkie śmieci są
zagospodarowane.  W praktyce  jednak  zdarzają  się  przypadki,  że  odnajdujemy  w
lasach  czy rowach wyrzucone śmieci.   Jak  postawimy w każdym sołectwie  jeden
ogólny pojemnik, to będzie w nim wszystko.

• Krzysztof Pepliński Sołtys wsi Domachowa – nawiązał do przykładu znalezionych
śmieci  na  terenie  sołectwa  w  Mierzeszynie.  Zwrócił  uwagę,  że  na  podstawie
znajdujących  się  tam odpadów,  można  dojść  skąd te  śmieci  pochodzą.  Uważa,  że
policja zbyt mało angażuje się w ustaleniu sprawcy tego typu czynu. Stwierdził, że
odpady, które znalazły się w Mierzeszynie były z jakiegoś warsztatu samochodowego,
były tam bowiem  spodnie  robocze z  wyszytym imieniem i  nazwiskiem.  Do dnia
dzisiejszego nie ma winnego. Ponownie zaznaczył, że jego zdaniem policja powinna
bardziej się do tego typu sprawy przyłożyć, złapać sprawcę i dla przykładu ukarać,
być może nie powtarzałyby się takie sytuacje. 

• Wójt  Gminy zaproponował,  aby  na  spotkanie  z  sołtysami  również  zaprosić
Komendanta Policji, aby tego typu sprawy poruszyć.

• Agnieszka Rogalska – so  łtys wsi Czerniewo – prosi o oznakowanie drogi Zaskoczyn –
Czerniewo  na  odcinku  Czerniec  –  Czerniewo  poprzez  postawienie  znaku
„Ograniczenie prędkości” lub „Droga dzieci do szkoły” – uzasadniła swój wniosek.
Dodatkowo zaznaczyła,  że na drodze tej  są ograniczenia prędkości  ze względu na
zamontowane tam progi zwalniające, ale ze względu na kilkakrotne równanie tej drogi
praktycznie tych progów nie ma. Nie ma tam również znaku „teren zabudowany”.
Kolejno poruszyła temat prac kanalizacyjnych wykonywanych na terenie Czerniewa.
Podała, że mieszkańcy wsi mają świadomość,  że pracownicy wchodzący na posesje
mają zostawić teren w stanie nie gorszym niż zastali. Pyta, jak Gmina będzie odnosiła
się  do  tego,  jak  właściciel  terenu  nie  podpisze  odbioru  technicznego  z  uwagi  na
zniszczone mienie.  Czy mieszkańcy zostaną pominięci z tym, czy jednak inwestor
dopilnuje, żeby każdy właściciel posesji był zadowolony i nie zostanie z zepsutym
ogrodzeniem, czy dziurą w terenie. 

• Przewodniczący Rady Gminy –wyjaśniając poinformował, że nie ma możliwości, aby
firma wchodząca na prywatny teren zostawiła go w innym stanie niż go zastała.

• Wójt Gminy –  poinformował, że firma powinna posiadać zdjęcia przed wejściem na
prywatny  teren  i  zgodnie  z  posiadaną  dokumentacją,  musi  teren  doprowadzić  do
takiego samego stanu. Jeżeli firma nie posiada takich zdjęć, wówczas musi znaleźć
kompromis  z  właścicielem terenu.  Należy przy tym również wziąć pod uwagę,  że
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teren po wykonanych pracach będzie pracował przez jakiś czas, może się obniżyć,  ale
na pewno nie powinno mieć miejsce pozostawienia uszkodzonego ogrodzenia.

• Agnieszka Rogalska – sołtys wsi Czerniewo– poruszyła temat podjętej uchwały  w
sprawie  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi.  Spytała,  gdzie  powinien
zadzwonić mieszkaniec, który spotka bezdomnego psa i jak to w praktyce wygląda.

• Wójt Gminy – poinformował,  że należy zadzwonić do ZGKiM lub do sekretariatu
Urzędu Gminy, który z kolei zgłoszenie to przekaże do zakładu. Zaznaczył, że jest
jeden  warunek,  który musi  zostać  spełniony,  aby ktoś  z  zakładu  po takie  zwierzę
podjechał  a  mianowicie   zwierzę  musi  być  widoczne,  zgłaszający  musi  wiedzieć,
gdzie to zwierzę się znajduje.

• Ewa Czerw Sołtys wsi Gołębiewa Wielkiego – poruszyła temat porzuconych śmieci w
Ełganowie. Pyta, kiedy będą one wywiezione.

• Wójt Gminy – poinformował, ze wszystko biegnie zgodnie z procedurą, jeżeli osoba,
która to tam przywiozła, tego nie wywiezie, wówczas zostanie wdrożone wykonanie
zastępcze – wywiezie to Gmina i za wywóz obciąży kosztami firmę, która tego nie
wykonała. 

• Radny Karol Kusaj – zwrócił  uwagę, że jeśli  chodzi o śmieci „świeże”,  to policja
ustaliła sprawcę, który te śmieci wyrzucił. Natomiast nadal trwają ustalania sprawcy
drugiego zrzutu.

• Jan Selka Sołtys i Radny wsi Kleszczewa– nawiązał do wypowiedzi Pani sołtys wsi
Czerniewa  w sprawie  ograniczenia  prędkości  na  drodze  od  Czerniwa  do Czernca.
Zwrócił uwagę, że to nie jest tak jak Pani sołtys podaje. Wjeżdżając do miejscowości
jest  znak  ograniczenie  prędkości  40km/h   i  to  obowiązuje  na  terenie  całej
miejscowości.  Prawo  ruchu  drogowego  mówi  jednoznacznie,  że  jeżeli  znak
ograniczenia prędkości jest umieszczony pod znakiem miejscowości, to obowiązuje
on na terenie całej miejscowości. 

• Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM –  poinformował,  że  na  drodze  tej  zostanie
usytuowany  znak – prosi o zamkniecie dyskusji.

• Wioleta  Frydrych  Sołtys  wsi  Trąbek  Wielkich –  poruszył  temat  wywozu  śmieci
wielkogabarytowych. Spytała, czy śmieci te będą również tak jak do tej  pory,  dwa
razy w roku wywożone. Jeżeli tak, to czy termin wiosenny jest już wyznaczony.

• Wójt Gminy – poinformował, że nie ulegnie to zmianie.  Śmieci wielkogabarytowe
będą  zbierane  spod  posesji.  Termin  wywozu  jeszcze  nie  jest  ustalony.  Nie  jest
podpisana jeszcze umowa z firmą wywożącą odpady komunalne. 

• Paweł  Kłosiński  Sołtys  wsi   Warcz –  poruszył  temat  odpadów  komunalnych.
Poinformował, że Firma wywożąca odpady komunalne nie jest sumienna - worki na
śmieci  nie  są  dostarczane  mieszkańcom.  Kolejno  poinformował,  że  dzwonił  do
ZGKiM w sprawie słupa postawionego przez zakład energetyczny, który usytuowany
jest bardzo blisko drogi– jest on na łuku. Po rozmowie z Panem z ZGKiM uzyskał
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informacje,  że  panowie  z  zakładu  energetycznego  informowali,  że  nie  można  go
głębiej usytuować, gdyż jest tam skarpa. Mieszkańcy skarżą się ze jest on za blisko
drogi. Spytał, czy coś w tej sprawie można zrobić. 

• Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że Kierownik ZGKiM sprawdzi, czy
znajduje się to rzeczywiście w pasie drogowym.

• Wójt Gminy – poinformował, że należy sprawdzić, czy słup usytuowany jest w pasie
drogowym, czy też nie. Zwrócił uwagę, ze będzie problem, jeżeli okaże się, ze jest on
usytuowany w pasie drogowym.  

• Sołtys wsi Warcz – prosi o zrobienie coś z numerami ulic. Prosi o uporządkowanie tej
kwestii w sołectwie.

• Wójt Gminy – poinformował, ze można postawić tabliczki informujące o numeracji
lub na zebraniu sołeckim zaproponować mieszkańcom wprowadzenie nazwy ulic w
sołectwie. 

• Sołtys  wsi Warcz - zaprosił wszystkich obecnych na przegląd pieśni wielkopostnych,
które odbędzie się   w niedziele  palmową tj.  29.03.2015r.  w Mierzeszynie o godz.
15.00

• Maria Grzesiuk Sołtys  wsi Klępin – poruszyła  temat  skierowanego wniosku przez
mieszkańców sołectwa w sprawie partycypacji Firmy POLHOZ w utrzymaniu drogi w
Klępinach. Pyta, jakie kroki zostały podjęte w tej sprawie.

• Wójt  Gminy  -  poinformował,  że  Firma  POLCHOZ  partycypowała  w  kosztach
utrzymania  dróg  nie  tylko  w  tej  miejscowości.  Nie  mam  jednak  ostatecznej
odpowiedzi o chęci  partycypacji w tej kwestii. Ponowi spotkanie z szefem tej firmy.
Prosi również radnego o zaangażowanie się w tę kwestię.

• Marta Grzesiuk Sołtys wsi Klępin – zwróciła uwagę, że są w sołectwie gospodarstwa,
które znajdują się poza droga główną. Zwróciła uwagę, że w sołectwie przydałaby się
tablica  z  informacją,  że  w danym kierunku znajduje się  posesja  z  danym nr   lub
postawienie tabliczki informującej o kończącej się miejscowości.

• Sołtys  wsi  Drzewina –  Poinformował,  że  otrzymałem  od  mieszkańców  wsi
informację, że przy renowacji wodociągu ze starej szkoły do nowej szkoły doszło do
uszkodzenia  kawałka  ogrodzenie.  Prosi,  aby  ktoś  podjechał  do  sołectwa  aby  to
sprawdzić. 

• Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM poinformował, że odnotował zgłoszenie, ktoś z
ZGKiM podjedzie do Drzewiny i sprawdzi to. 

• Andrzej  Klonowski  Sołtys  wsi  Błotnia –  poruszył  temat  kradzieży  JUMB.
Poinformował, że sprawę tę zgłosił na  Policję,  nie mogą jednak ustalić sprawce.
Pyta, czy jest możliwość wpłynięcia na Komendanta Policji, aby swoich podwładnych
bardziej zmotywował. Kolejno pyta, czy wpłynęło od Lasów Państwowych zapytanie
dotyczące drogi do Państwa Zbikowskich. Zwrócił uwagę, że część drogi jest gminna
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a  część  jest  udostępniona  od  osoby prywatnej,  czy  jest  w tej  sprawie  stanowisko
Lasów Państwowych.

• Wójt  Gminy –  poinformował,  że  nie  jest  bezpośrednim  przełożonym  Policji,  ale
spróbuje  porozmawiać  z  Komendantem Policji.  Jeżeli  chodzi  o  stanowisko Lasów
Państwowych, to sprawdzi to po sesji. 

• Andrzej  Klonowski  Sołtys  wsi  Błotnia –  prosi,  aby  informowano  mieszkańców
wcześniej, jeżeli są w sołectwie zaplanowane jakiekolwiek prace. Kolejno nawiązując
do oznakowania miejscowości, pyta, czy nie taniej wyszedłby zakup tabliczek takich
jak w miejscowości Kleszczewo, Mierzeszyn czy w Warczu jak by zakup dokonano
hurtowo. 

• Wójt Gminy – przyznał, że we wielu miejscowościach na terenie gminy numeracja
jest pokiereszowana. Uważa, że należy zastanowić się nad takim oznakowaniem, bo w
przyszłości może być problem z dojazdem. 

• Radny K. Kusaj – Poinformował, że poszukiwana jest wiśniowa vectra, która  zepsuła
boisko  w  Ełganowie.  Kierowcą  był  młody  chłopak,  prawdopodobnie  rejony
Gołębiewa. Jest jeden świadek. Policja już się tym zajmuje. Straty szacujemy na 2-3
tys.  zł.  W dalszej swojej wypowiedzi poinformował, że jeśli  uda się doprowadzić
boisko do stanu poprzedniego,  to będzie można na nim grać.  Jeśli  nie,  to  będzie
problem.  Ponownie  zaznaczył,  ze  jest  świadek,  prawdopodobnie  jest  to  wiśniowa
vectra.  Jeżeli  ktoś  zauważy vectra  ,  czy dziwne zachowanie  kierowcy (nie  chodzi
tylko o boisko, ale również o inne miejsca np. przystanki)  to proszę o kontakt do
mnie. Nr rejestracyjny prawdopodobnie GND.

• Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzeszyn – spytała, czy termin „ Sprzątania Świata”
zostanie podany na spotkaniu z sołtysami.

• Wójt Gminy – poinformował, że tak. W dniu 9 kwietnia 2015r. zostanie ustalona data.

• Radny Jan Selka – poinformował, że jest  grono nowych sołtysów i chciałbym zwrócić
uwagę- bo nie wszyscy o tym wiedzą -  że  jest już wiosna i po gminie zaczynają
jeździć  Cyganie  i  Rumuni,  którzy dokonują  kradzieży.  Apeluje,  aby nie  panowała
znieczulica wśród mieszkańców, aby informować policję jak zauważymy samochody
na obcych tablicach rejestracyjnych. 

• Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do tego tematu wrócimy w dniu  9
kwietnia  2015r.  na  spotkaniu  z  sołtysami,  na  którym  będzie  obecny  Komendant
Policji.  Kolejno podziękował wszystkim za czynny udział i  zamknął  VII zwyczajną
sesję Rady Gminy.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:

Katarzyna Czyż                         Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
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2. Porządek sesji

3. Uchwały podjęte na sesji – nr VII/38/2015- VII/43/2015

14


